
            
 

Referat af kaffemøde den 24. juni 2019 kl. 19.00 hos sekretæren, Nørrevang 9 

 

Alle mødt. 

 

Mødet var indkaldt for at drøfte ny vejbelægning. 

Følgende produkter blev vendt: 

Knust asfalt – iflg. Kommunen må dette kun anvendes på vejene og ikke komme ind på 

parcelhusgrundene, 

da det er miljøforurenende. 

Grus – skal vedligeholdes hver 3. måned. Det støver. Kan sprøjtes, men dette er giftigt. 

Granitskærver – skal vedligeholdes én gang årligt. Kan fås i flere størrelser. På Højdevang og 

Søndervang ligger str 16/26. Denne størrelse kan være svær at gå og cykle på, da de ikke ligger fast. 

Mindre størrelse eks. 8/32, 8/16 vil forbedre færdslen. 

Derudover blev bl.a. foreslået stenmel alene og stenmel + små skærver. 

Anne Sofie og Joan undersøger pris og bæredygtighed på stenmel + små skærver. 

Alle undersøger flere muligheder for vejbelægning + pris til vores veje. 

Vi ses i august/september, så vi kan få vedtaget, hvilken belægning, der skal på vores veje. 

 

Den 1. august 2019 

Jette Bøttcher 

Sekretær 


